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متن پرسش

سلام علیکم استاد در همایش اربعین تمدنی در تالار قدس حرم مطهر رضوی سه سال پیش در

خدمتتون بودم نظرتونو درباره استاد عین صاد سوال کردم از قول آیت االله مصباح فرمودید ایشون

فرمودند که آقای صفایی علامه در تربیت بود. سوالم این بود که خودتون شنیدید یا اینکه نقل قول از

عزیز دیگه ای فرمودید .ممنونم از اینکه جواب میدید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همان سالهای اول انقلاب بود یادم نیست چون در آن سالها به

مناسبتهای مختلف در منزل آیت االله مصباح گفتگوهایی با ایشان داشتم. احتمال میدهم رفقا سؤال

کرده باشند و برای بنده نقل نمودهاند. موفق باشید


